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órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő 

 Kujbus András György képviselő 

 Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes   

   

További meghívottak: 

  

 Papp Tibor    r. hadnagy, mb. őrsparancsnok 

 Keserű Valéria  Intézményvezető 

 Sörös Gabriella  Intézményvezető 

 Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

 Peternel Péter   r. alezredes 

 Vörös Éva    gyerekházvezető 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendeknél a rendőrségi beszámolót, a művelődési ház beszámolóját és a tűzoltóság 

beszámolóját tárgyalja elsőként. 

 

 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről 2020. évre 

vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok 

 

2. Beszámoló az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2020. évi munkájáról 

Előadó: Keserű Valéria Intézményvezető 
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3. Az Önkormányzati Tűzoltóság Kadarkút 2020. évi pénzügyi és szakmai 

beszámolója 

Előadó: Soós Attila parancsnok 

 

4. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

5. Beszámoló a temető üzemeltetői, temetkezési szolgáltatási feladatok 

2020. évi ellátásáról 

Előadó: Druskóczy Irén Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

6. Beszámoló Kadarkút Városi Sportkörének 2020. évi tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint elnök 

 

7. Beszámoló a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Család és 

Gyermekjóléti Szolgálatának 2020. évi munkájáról 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

8. Beszámoló a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 2020. évi 

munkájáról 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

9. A Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központban működő nappali 

ellátás házirendje 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

 

10. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. I. félévi  

költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámoló tárgyalása  

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

11. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi 

költségvetésének módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

12. Kadarkút Város Önkormányzatának 2021. I. félévi költségvetési 

gazdálkodásáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

13. Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről 

szóló 1/2021.(III.11.) ökr. módosításáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

14. Csatlakozás a BURSA Hungarica  Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíj pályázat 2022. évi fordulójához, pályázatok kiírása  

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

15. Kadarkút Város önkormányzata alaptevékenységeivel 

összefüggő kormányzati funkciók bővítése 
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Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

16. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 19/2019.(XI.28.) ökr. 

módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

17. „Szolgálati lakások felújítása közfeladatot ellátó személyek 

részére Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán a Kadarkút, 

Kossuth L. utca 14. alatti szolgálati lakások felújítása kivitelezési 

munkáinak elvégzésére” benyújtott ajánlatok bontása 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

18. Katona Péter Kadarkút, Kossuth L. u. 16-18. szám I. emelet 2. 

ajtószám alatti lakos, bérlő kérelme kiváltó áramvezeték kialakításának 

engedélyezésére 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

19. Gelencsér Lajos Kadarkút, Kossuth L. u. 26. szám alatti lakos 

kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

20. Somogy megye Szíve-Java című kiadványban való megjelenés 

tárgyalása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

21. A Kadarkút, Körmendi u. 73. szám alatti ingatlan utólagos 

földgáz ellátásának kiépítéséhez közútkezelői hozzájárulás kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

22. A Kadarkút, Rákóczi u. 23. szám alatti ingatlan utólagos földgáz 

ellátásának kiépítéséhez közútkezelői hozzájárulás kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

23. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

55/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 
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Karsai József polgármester 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő asszony írásban jelezte, hogy szeretne napirend előtt 

felszólalni. Megadom a szót. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Köszönöm szépen. Megpróbálok rövid lenni a felszólalásomban, mert sok a napirendi pont. 

Kérem a jegyző Urat, hogy a viszontválaszban is legyen olyan határozott, mint velem 

szemben szokott, és a polgármester Úrral is tartassa be az 5 perces időkorlátot, mert nem 

szeretném fél óráig hallgatni mint általában, mert „rosszindulatú és Kadarkút ellenes vagyok a 

barátaimmal együtt”. 

 

A képviselő-testület rendelete alapján értékesítette a Körmendi utcai ingatlant a 726/2 hrsz. 

alapján, azzal az ígérettel, hogy a vevő munkahelyeket teremt. És ezt akkor egy foglalkoztatás 

gazdasági és vállalkozásfejlesztése elősegítése érdekében megállapodásban írásban is 

rögzítették az akkori országgyűlési képviselő Gelencsér Attila Úrral, aki szintén aláírta. Az 

értékesítés előzetes értékbecslés nélkül, a szerződéskötés pedig a megfelelő garanciák 

beépítése nélkül történt meg, amit az is bizonyít, hogy nem került visszavásárlásra az ingatlan.  

 

Az ingatlant a polgármesternek már rég vissza kellett volna vásárolnia, mivel a munkahely 

teremtés nem valósult meg. Ez a mai napig nem történt meg, annak ellenére, hogy több 

képviselő társammal együtt több alkalommal felhívtuk a figyelmét. A teljesség igénye nélkül 

Horváth Ferencné képviselő asszony társam 2020 október 29.-i képviselő-testületi ülésen 

megemlítette, hogy a költségvetésbe is évek óta tervezve van, oldjuk már meg végre. Rózsa 

János képviselő társam 2019. december 12.-én, január 30.-án, október 29.-én is felhívta a 

polgármester figyelmét a visszavásárlásra. Én december 12.-én, január 30.-án és szintén a 

tavalyi év október 29.-én kértem, hogy oldjuk meg a problémát. Legutóbb az augusztusi 

rendkívüli testületi ülés után szóban kértem. A testület a költségvetésbe több éve beépíti a 

vételárat kiadási oldalon, amit a polgármester nem hajt végre. 

 

Igaz mit is várhatunk, amikor évek óta egy bejárati ajtót nem oldunk meg a biztos kezdet 

gyerekház részére, amikor is felhatalmazást a költségvetésben arra is megkapja minden évben 

a testülettől a polgármester. A legutolsó rendkívüli ülés után felhívtam a figyelmét, és kértem 

időpontot, hogy betekinthessek az anyagokba, amelyek a határozat óta születtek, de erre 

lehetőséget nem kaptam, az ígérgetésekből pedig elég volt. Két lehetőséget látok. Kérem a 

testületet, hogy állítson fel egy bizottságot, vizsgáljuk ki, találjuk meg a felelősöket a 

kialakult helyzetért. Amennyiben pedig van jogi lehetőség, vásároljuk vissza, szerezzük 

vissza jogos tulajdonunkat. Amennyiben ez nem történik meg a mai napon, akkor nem marad 

más lehetőségem, mint hűtlen kezelés miatt feljelentéssel fogok élni, ami érintheti az akkori 

és a jelenlegi képviselő-testületet, valamint a polgármestert. Természetesen most is bárki 

csatlakozhat hozzám. Nem célom az öncélú perelgetés, mint például jegyző Úrnak. De ha első 

körben annyit elérek, hogy Kadarkút visszakapja jogos tulajdonát, én örülni fogok.  

 

Szeretném tájékoztatni a testületet, hogy a volt jegyzővel kapcsolatos feljelentésemmel 

kapcsolatban, érdeklődésemre a Somogy Megyei Főügyész helyettes úr azt válaszolta, hogy 

az elmúlt 16 hónapban folyamatosan nyomoztak és nyomoznak is. Amennyiben ez helytálló 

és miért ne lenne az, akkor sokkal súlyosabb szabálytalanságokat is találhattak, mivel az 

eredeti ügyhöz minden bizonyítékot, egy rendbeli beismerő vallomással csatoltam a 

feljelentéshez. 
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Továbbá szeretném tájékoztatni a testületet, hogy Dr. Szalontai András jegyző egy facebook 

posztomban foglaltak sajátos értelmezése miatt rágalmazásért magánindítvánnyal élt, 

amelyből büntetőeljárás van folyamatban. A bíróság el fogja dönteni, hogy kinek van igaza, 

és hogy ez a cselekmény megvalósult-e.  

Úgy gondolom, hogy ma Kadarkúton a veszélyhelyzet és a polgármester miatt nincs nagyon 

lehetőség a problémákat meg és kibeszélni. Mert vagy elveszi a szót tőlem a polgármester Úr 

a testületi ülésen, vagy nem ülésezik a testület. Ezért nem marad más lehetőségem, mint a 

facebook. Éppen ezért minden kísérletet, ami arra irányul, hogy egy képviselőt 

megpróbáljanak elhallgattatni, a demokrácia elleni lépésnek tekintek. 

 

Kérem válaszoljon a Körmendi utcai ingatlannal kapcsolatban! 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A Körmendi utcai ingatlan visszavásárlási opciója az ingatlan adásvételi szerződés 3. vagy 4. 

pontjában rögzítettek szerint azzal a feltétellel lehetséges, hogy a tulajdont szerző 2016. 

december 31.-ig használatbavételi engedéllyel igazolja, hogy azokat a beruházásokat, amiket 

az eladó önkormányzat képviselő-testület várt tőle, elvégezte. Az ingatlan visszaszerzése 

érdekében utoljára talán 2020 év végén –az előző jegyző idejében- történt egy hivatalos 

levélben való megkeresés, amelyre választ a tulajdonszerző magáncégtől nem kaptunk. A mai 

napon ügyvédi megbízást adtunk arra vonatkozóan, hogy az ingatlan visszaszerzése 

megkezdődjön. Az ingatlan-nyilvántartásban nem került feltüntetésre a visszavételi opció. Ha 

az ingatlan –nyilvántartásba akkor ez bejegyzésre került volna, akkor most egyszerűbb lenne a 

2.4 millió forintos vételár egyoldalú  megtérítésével a visszavásárlás. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Magyarul mondva azt tetszik mondani, hogy nem volt a szerződés megfelelő biztosítékokkal 

ellátva?  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Én nem mondtam ilyet. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Most azt mondja, hogy sokkal egyszerűbb lenne. Most mi szólítgatjuk fel a vevőt, hogy 

legyen már szíves nekünk visszaadni 5 év után. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Arra kell, hogy felszólítsuk, hogy vagy igazolja, hogy a feltétel teljesült, vagy vegye 

tudomásul a … ( Dr. Lőrincz Viktória képviselő Dr. Szalontai András jegyző szavába vágott) 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ön szerint ott van munkahely? Vagy valaki a testületből látja, hogy ott munkahely van 2016. 

december óta? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ezt okirattal kell igazolnia. ( Dr. Lőrincz Viktória képviselő Dr. Szalontai András jegyző 

szavába vágott) 

A szerződésben foglaltak alapján attól függetlenül csak azon a módon lehet ezzel élni, ha az 

ingatlan nyilvántartásba is be van jegyezve és erre anyag jogi lehetőségünk is van, hiszen a 

szerződés erről rendelkezett. ( Dr. Lőrincz Viktória képviselő Dr. Szalontai András jegyző 

szavába vágott) 
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2016-2020-ig erre voltak megkeresések. 

 

 

Karsai József polgármester 

Az ügy el van indítva. Az ügyvédi megbízást megadtuk az ügyvédi irodának és mindent meg 

fognak tenni annak érdekében, hogy visszaszerezzük ezt az ingatlant.  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

2016-2020-ig semmi nem volt. Dr. Horvát Zsolt lehetőséget adott az iratbetekintésre. Akkor 

kezdődött a felszólítgatás szóban és írásban, amikor több képviselő társam többször kérte a 

polgármester Urat, hogy csináljon már valamit az ingatlannal, mert ott áll 2 éve üresen. Tehát 

ne mondjuk azt, hogy folyamatosan, maradjunk a tényeknél. Ha Ön tud nekem mutatni olyat, 

hogy 2016-tól folyamatosan leveleket írogatott és kérte, hogy adják vissza, akkor elhiszem. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem mondtam, hogy tudok ilyet mutatni én azt mondtam, hogy folyamatban van. 

 

Karsai József polgármester 

Az ügyvédi megbízást megadtuk az ügyvédi irodának és mindent meg fognak tenni annak 

érdekében, hogy visszaszerezzük ezt az ingatlant. Amit állít, hogy én hűtlenül kezeltem. Nem 

kezeltem hűtlenül, és az akkori képviselő-testület sem. Ezt az ingatlant kedvezményes áron 

vásároltuk meg, és ugyanazon a kedvezményes áron adtuk el akkor a ruhaipari 

szövetkezetnek. Nekem most is és akkor is az volt a fontos, az volt a cél, hogy helyben 

munkahelyeket teremtsünk. Én végig bíztam abban, hogy itt munkahelyteremtés történik. Ha 

ez hűtlen kezelés, akkor hűtlen kezelés. Én most is azt mondom, hogy megfelelő módon 

jártam el, Kadarkút Város Önkormányzatát semmiféle hátrány nem érte. Sajnos előny sem 

származott belőle, mert az adott munkahelyek nem valósultak meg. 

 

Én úgy gondolom a képviselő-testület amikor lehetett ülésezett. A rendkívüli jogrend nem 

tette lehetővé a képviselő-testület ülését. Én a képviselő-testületnek beszámoltam a rendkívüli 

jogrendben hozott intézkedéseimről. 

A képviselő-testület ezeket az intézkedéseimet elfogadta.  

 

Az, hogy Önt a jegyző Úr feljelentette, nem jelentette fel, azt gondolom mindig mérlegelési 

joga van a polgármesternek napirend előtt szót adni, én Önnek mindig megadtam a szót. 

Hozzáteszem,  Illene megírni a témát, amihez szeretne hozzászólni. A vendégeimet nem 

akarom ezzel a témával untatni. 

 

A napirend végén és is a facebook bejegyzéseikkel kapcsolatban felteszek Önnek egy kérdést, 

amire kérem, hogy nagyon határozottan igennel, vagy nemmel válaszoljon. Lehet engem 

hűtlen kezeléssel, rablással vádolni, tolvajnak nevezni, nekem közszereplőként mindent el kell 

tűrnöm. És én azt gondolom, hogy Öntől és kedves barátjától a Kisasszondi polgármester 

Úrtól nagyon sok mindent eltűrtem. Napirend után majd megkérem arra is, hogy szíveskedjen 

a képviselő-testület tagjaitól egy adott facebook bejegyzésért elnézést kérni. Ha Ön ezt 

megteszi nagyon megköszönjük, ha nem akkor úgy gondolom, hogy ez nem engem minősít. 

Az adott kérdésben napirend előtti hozzászólásnál a témát bezárom, rátérünk a napirend 

tárgyalására. 

 

1. Beszámoló Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről 2020. évre vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok 
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A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Nagy tisztelettel köszöntöm Peternel Péter r. alezredes Urat a Kaposvári Rendőrkapitányság 

megbízott vezetőjét és Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok urakat. Megkérdezem, 

szóban szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok  
Tisztelt képviselő-testület! A benyújtott közbiztonsági beszámolót szeretném pár szóban 

kiegészíteni. Ahogy a beszámolóból látják stagnáló bűnügyi számmal állunk szemben, 

jelenleg Kadarkúton. Úgy gondolom, hogy a tavalyi évben sem történt olyan bűncselekmény, 

amely a lakosság közbiztonság érzését nagymértékben megrendítette volna.  

 

Az adatokból és a büntető eljárásokból azt látom, hogy Kadarkúton az erőszakos 

bűncselekmények a jellemzőek. Itt gondolok a garázdaságra, a könnyű testi sértésre és a 

súlyos testi sértésre. Ezeknek az elkövetőit beazonosítjuk és büntető eljárás alá vonjuk. Lopás, 

lakás betörés nem jellemző városunkra.  

 

A tavalyi év a covid jegyében telt, a rendőrség munkáját is ez határozta meg nagymértékben. 

Fő tevékenység volt a coviddal kapcsolatos szabályok betartatása. Néha úgy tűnt, hogy a 

rendőrségi intézkedés nem a vasszigor jegyében történt, próbáltuk megérteni az emberek 

helyzetét. Fontos a tavalyi évhez képest, hogy a körzeti megbízottakba változás történt.  

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok elmondta a körzeti megbízottak személyében 

történt változásokat, valamint a központi részen történt forgalmi rend változásokat. Elmondta, 

hogy a táblák kihelyezésére azért volt szükség, hogy az átjárhatóságot biztosítani tudják és 

intézkedni tudjanak ennek érdekében. Elmondta, hogy először felhívják a közlekedők 

figyelmét a forgalmi rend változásra, és ismételt elkövetés esetén alkalmaznak szankciót. 

A rendkívül kirívó szabálysértést természetesen szankcionálják. 

Elmondta, hogy Kadarkúton migrációs helyzet nem volt. A feltett kérdésekre szívesen 

válaszol. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm hadnagy Úr kiegészítését, megkérdezem alezredes Urat kívánja-e a beszámolót 

kiegészíteni? 

 

Peternel Péter r. alezredes, kapitányságvezető 

A beszámolót egy mondattal egészíteném ki. Tájékoztatom Önöket, hogy a Kaposvári 

Rendőrkapitányság 5 rendőrőrséből a Kadarkúti az egyik legjobb. Nagyon lelkes csapat 

dolgozik, nagyon odaadóan azért, hogy a településeken a közbiztonságot fenntartsák és 

próbálnak meg olyan rendszereket kialakítani, ami mind a lakosságnak, mind Önöknek a 

mindennapi életet megkönnyíti, elősegíti. Megjelenésemnek alapvetően az a célja, ha olyan 

kérésük, kérdésük van, amihez adott esetben nem elég a rendőrőrs ereje vagy létszáma arra 

válaszoljak. Mi mindig ott állunk a rendőrőrs mögött, elégedettek vagyunk a munkájukkal. 

 

Karsai József polgármester 
Megköszönöm a rendőrőrs munkáját. Régóta ismerem alezredes Urat és hadnagy urat is. 

Alezredes Úr kinevezését a képviselő-testület egyhangúan támogatta. Köszönjük, hogy a 
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Kadarkúti rendőrőrsnek végre van, megbízott őrsparancsnoka Papp Tibor személyében. Ez 

sokáig nem így volt, mindig más látta el ezt a feladatot.  

 

Elmondta, hogy nagyon örül annak, hogy a civil szervezetekkel és a polgárőrséggel is jó a 

rendőrség kapcsolata. Beszélt arról, hogy elkészült a kamerarendszer melyhez az 

őrsparancsnok úr sok szakmai segítséget adott. 

 

Karsai József polgármester 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Horváth Ferencné képviselő 

Szeretném megköszönni, hogy a rendőrség mindig elérhető a lakosság számára. Ezt 

személyesen is tapasztaltam. Köszönöm a munkájukat, erőt, egészséget kívánok hozzá. 

 

Peternel Péter r. alezredes, kapitányságvezető 

Köszönjük szépen. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A táblák kihelyezésével kapcsolatban az érintett boltok üzemeltetői megkerestek és kérték a 

táblák arrébb helyezését, mert a vevők nem tudnak a bolt előtt megállni. 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok  
Jogos a felvetés, meg fogjuk vizsgálni és intézkedni fogunk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Köszöntök mindenkit. Köszönöm a szakmai munkát a város lakossága nevében.  A táblák 

esetében lehetne egy kiegészítő lehetőség, hogy személygépkocsira ne vonatkozzon ez a tábla. 

A jégkár érintette a rendőrség épületét is. Úgy láttam a helyreállítás megtörtént. Többször volt 

kezdeményezés a rendőrségi épület felújítására, kérdésem, hogy nem lehetne-e ezt végre 

megoldani? 

Sajnos az Őrsünk nem úgy néz ki, mint amilyen szakmai munka folyik. A szakmai munka 

tökéletes az épületünk annál kevésbé az. 

 

Peternel Péter r. alezredes, kapitányságvezető 

Az épület hagy némi kívánnivalót maga után. A forrást erre folyamatosan keressük, nagyon 

közeli esélyt a felújításra nem látok. Az a szerencse, hogy nem kerül akkora összegbe a 

felújítás. Minden erőnkkel azon leszünk, hogy ez megvalósuljon. 

 

Rózsa János képviselő 

Köszöntök mindenkit. Parancsnok Urat kérdezem, hogy meg vannak elégedve a kamera 

rendszerrel? A helyiségtáblákhoz ki lehetne helyezni a kamerával megfigyelt terület feliratot, 

a jobb hatás érdekében. 

 

Nagyon sokan vannak, akiknek a tevékenysége zavarólag hat. A gyűjtögetők ellen fel lehet-e 

lépnie a rendőrségnek? 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok  
Értem mire céloz a képviselő Úr. Az hogy ki mit gyűjt és mivel próbálja a megélhetését 

biztosítani, azt mi szabályozni nem tudjuk. Szeretjük a településről érkezett jelzéseket. 



9 

 

 

Ilyenkor a legrövidebb időn belül intézkedés alá vonjuk ezeket a személyeket. Tekintettel 

arra, hogy valamit keresnünk kell, vagy nyomozunk egy ügyben. Köszönjük szépen a 

jelzéseket. Szeretjük azt is tudni, hogy milyen idegen és nem ide való elemek mozognak a 

településen. 

 

A kamerarendszer telepítése a hatályos jogszabályok alapján történt meg. A kamerával 

megfigyelt terület táblának van visszatartó ereje, ki lehet helyezni a főbb közlekedési 

útvonalak mellett a helyiségnév tábláknál. Ez lehet visszatartó erő, de a kamerafelvételekkel 

felvett bűncselekményekben nem volt visszatartó ereje. Bűnmegelőzési jelleggel ez jó lehet.  

 

Rózsa János képviselő 

Ezt az önkormányzatnak kell kivitelezni? 

A Fő utca burkolati jelek felfestésének hiánya problémát jelent. 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok  
Igen. 

Felvettem a kapcsolatot az illetékes szervvel, jelzésre került, mert a közlekedés biztonságát ez 

veszélyezteti. A tábla jelzi a gyalogos átkelő helyet, a felfestésnek adminisztrációs okai 

vannak az ő részükről. Nekik is le kell folytatni a szükséges eljárásokat és ezután tudják 

elvégezni a szükséges munkát. Tudnak a problémáról. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy bizottsági ülésen felolvasta a Somogy Megyei 

Közútkezelő Igazgatójának a levelét. Elmondta, hogy közbeszerzési eljárást kellett lefolytatni, 

ami sikeres volt. Augusztus 18.-án a nyertes kivitelezőnek átadták a munkaterületet. A 

levélben az ált, hogy szeptember végéig az útburkolati jelek felfestésre kerülnek. Véleménye 

szerint ez nem fog megvalósulni, így újbóli megkereséssel fog élni a közútkezelő felé. 

 

Kujbus András György képviselő 

A szolgálatszervezéssel kapcsolatban lenne kérdésem. Folyamatosan fogy az állomány. 

Mennyire okoz nehézséget helyi és megyei szinten a szolgálatot folyamatosan kiállítani? Van-

e olyan, hogy nem sikerül és egy másik rendőrőrsön kell segíteni, helyettesíteni? 

Ha van ilyen, akkor hogyan tudják tájékoztatni a lakosságot erről?  

 

Peternel Péter r. alezredes, kapitányságvezető 

Általánosságban elég jó helyzetben van a Kaposvári Rendőrkapitányság, több mint 90%-os a 

feltöltöttségünk. A fluktuáció sem számottevő. Mi is igyekszünk a lehető legtöbb energiát 

fordítani az állományra, és kéréseiket, igényeiket a szolgálatszervezéskor figyelembe venni. 

A rendőrőrs feltöltöttsége teljesen jónak mondható. 

 

Elmondta, hogy vannak, un. toborzásos képzéseik, és ha ott találnak olyan tanulót, aki 

megfelel és a rendőri pályán gondolkozik, akkor célszerű a lakhely szerinti őrsöket és 

fiatalokat megtalálni. Elmondta, hogy rendezvények esetén két őrs közötti együttműködés 

előfordulhat. 

Régebben előfordult, hogy direkt cserélődtek a szolgálatot teljesítők az őrsökön, ennek is volt 

előnye. Elmondta, hogy nehézkes lenne előre szólni a cserékről és nem is fontos, mert 

ugyanazt az intézkedést látják el a rendőrök. 

Közel 160 közrendes egyenruhás rendőr dolgozik a területen. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 
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Karsai József polgármester 
Megköszönöm a rendőrségnek az elmúlt években végzett munkáját. 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről  

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

56/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város 2020. évi közbiztonsági helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. Beszámoló az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2020. évi munkájáról 

Előadó: Keserű Valéria Intézményvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A covid járvány alatt teljesen megváltozott az intézmények működése. A miénk is. Az első 

időszakban a felújítás utáni renoválásokat, takarítási, leltározási munkálatokat el tudtuk 

végezni. Az aktív időszakban nem biztos, hogy így meg tudtuk volna csinálni. A covid 

időszak alatt elindítottuk a videó kamerás rendszer kiépítését. Ez a két év számunkra nagyon 

nehéz volt. Az intézmény működésében a személyes és az online kapcsolattartást is 

fenntartjuk. Szeretném megköszönni a képviselő-testület támogatását, nagyon sokat jelentett, 

hogy pozitívan viszonyult hozzánk a vezetőség. Nagy szükség van az embereknek a 

találkozásra a kulturális területeken. 

A kérdésekre szívesen válaszolok. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A 2021év hátralévő szakaszáról szeretném kérdezni, hogy van-e valamilyen elképzelés akár 

az „Adventre, Adventi vásárra” vonatkozóan. 

 

Keserű Valéria Intézményvezető 

A 2021-es évnél október végét meg kell várni, hogy a negyedik hullám hogyan alakul. 
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Karsai József polgármester 

Köszönöm az Intézményvezető pandémiás helyzetben végzett munkáját. Ezek az őszi 

rendezvények jórészt zárt térben kerülnek lebonyolításra. Zárt térben rendezvény látogatáshoz 

védettségi igazolvány szükséges. Védettségi igazolvánnyal azok rendelkeznek, akik 

megkapták a covid elleni megfelelő védőoltást. Nagyon szomorú vagyok, hogy a 

rendezvényeknél az érdektelenség nagy részének oka az, hogy nincs az embereknek 

védettségi igazolványa. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy kétszer beoltatta magát és harmadszor is be fogja. 

Nagyon sok zártkörű és más rendezvényen vesz részt. Elmondta, hogy egyetért azzal a 

véleménnyel, hogy a járványt legyőzni csak védőoltással lehet. Annak érdekében, hogy 

visszatérjen a normális közösségi élet ez előbb utóbb elengedhetetlen lesz.  

 

Keserű Valéria Intézményvezető 

Azt mindenkinek meg kell értenie, hogy ezeket a rendelkezéseket, törvényeket nem mi 

találtuk ki, nem is véletlenül születtek. Ezek a rendelkezések az emberek védelmében 

születnek. Egy tömegrendezvényen nagy járvány tud kitörni. Sok ilyen támadást ért meg a 

művelődési ház is. A facebook világa nagyon sok kárt tud okozni az emberek szemléletében, 

miközben nem mi tehetünk ezekről a dolgokról. A covid létezéséről sem. Remélem, hogy 

jobb időszakaink is lesznek. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2020. évi munkájáról szóló beszámolót, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

57/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2020. évi munkájáról 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

3. Az Önkormányzati Tűzoltóság Kadarkút 2020. évi pénzügyi és szakmai beszámolója 

Előadó: Soós Attila parancsnok 

 

A beszámoló írásban került megküldésre a képviselő-testület tagjainak számára. 

 

Karsai József polgármester köszöntötte Soós Attilát a Kadarkúti Önkormányzati Tűzoltóság  

Tűzoltóparancsnokát. 

Megkérdezte tűzoltóparancsnok urat, hogy a beszámolóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni. 
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Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

Köszöntöm a megjelenteket. A 2020-as és 2021-es év a tűzoltóságot covid szempontjából 

kevésbé érintette. A járvánnyal kapcsolatban számottevő intézkedésünk nem volt. Az eseteink 

száma a 2020-as és a 2021-es évben is nőtt. 30-35%-al több káresetünk van, mint az előző 

években. Ez vonatkozik Kadarkútra és arra a 10 településre is ahova első beavatkozóként mi 

vonulunk. Ennek a pontos okát én nem tudom megmondani. 

 

Sajnos a tűzoltóság finanszírozása nem teljesen megoldott. Négy sarokszámot mondanék. 

2014-ben a szakmunkás bérminimum, ami a tűzoltóság béralapját képezte 118.000 Ft volt. 

2021-ben 219.000 Ft volt. 2014-ben a havi állami normatívánk 2.726.000 Ft volt, 2021-ben a 

havi állami normatívánk 2.694.000 Ft volt. A bérek 100.000 forinttal növekedtek, az állami 

normatívánk csökkent. Ez emberenként éves szinten több millió forint megterhelést jelentett a 

tűzoltóságnak.  

 

A tűzoltóság azért létezik még, mert 2020-ban és 2021-ben is rendkívüli bérkompenzációt és 

működési támogatást kaptunk. Évenként majdnem 15 millió forintot. A sarokszámokból is 

látszik, hogy az állam ezt a bérnövekményt nem kompenzálta. Ezt mi saját erőből nem tudjuk 

finanszírozni. 

A 2020-as évben 8 főállású és 5 megbízásos tűzoltóval tudtuk végigvinni az évet. 

A 2021-es évben 6 főállású és 4 megbízási szerződéses tűzoltónk van. 

A humán erőforrás is hiányzik. Ilyen bérek mellett, 180.000 forintos fizetésért sajnos ide nem 

fog jönni ember, amikor Kaposváron 100.000 forinttal több bért lehet keresni. A meghirdetett 

állásra alkalmas jelentkező nem volt. 

 

Úgy gondolom a tűzoltóságra szükség van, ezt a viharkáros időszak és az esetek száma is 

megmutatta. A tűzoltósághoz pénz és humán erőforrás kell. Van épületünk, 

szakfelszerelésünk, megvan a megfelelő tudásunk, hogy ezt mindet tudjuk kezelni, csak 

pénzünk és emberünk nem lesz. 

 

Karsai József polgármester 

Én mint a köztestület elnöke egyetértek látom a problémákat. Úgy gondolom a finanszírozás 

megvan, mert minden évben megkapja a tűzoltóság azt a kiegészítő normatívát és 

bérkompenzációt, ami a bérekhez és a működéshez szükséges. Ami viszont igaz, hogy ez a 

bérkompenzáció nem teszi lehetővé versenyképes bérezés kialakítását a tűzoltóságon. Ez az 

egyik probléma. A másik probléma az, hogy az önkormányzati tűzoltóságon dolgozni, 

főállású tűzoltónak lenni lekötöttség. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy egyeztetett a vezetőséggel és olyan bíztatást 

kapott, hogy az önkormányzati tűzoltóság finanszírozása a 2022-es évben jobb lesz. A 

kiegészítő normatíva is bent van a költségvetési törvényben. Előreláthatólag 12 fő főállású 

tűzoltó bérét le fogják finanszírozni. Jó lenen, ha az önkéntes tűzoltó egyesületbe több olyan 

tűzoltó lenne, aki vonulós szolgálati feladatokat is ellát. Az önkormányzati dolgozók között 1 

vonulós tűzoltó van.  

A polgármester elmondta, hogy jelentkezett a 40 órás tanfolyamra és szeretne szükség esetén 

vonulós tűzoltóként segíteni. Elmondta, hogy a jégkár időszakában a tűzoltóság kivette a 

részét a munkákból, erőn felül teljesítettek. Megköszönte a tűzoltóság dolgozóinak a 

munkáját. Próbál mindent megtenni, hogy a dolgozói létszám növekedjen. 
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Kujbus András György képviselő 

A jégkár idején a tűzoltóság dolgozói ember feletti munkát végeztek. A lakosság és a 

képviselő-testület nevében köszönjük a munkájukat.  

 

Kujbus András György képviselő elmondta, hogy vidéki munkaerő alkalmazása nem 

megoldható, mert a 8 percbe nem fér bele az, hogy elkészüljön és odaérjen a dolgozó.  Ez 

azzal járna, hogy 24 órában a vidéki munkaerőnek a tűzoltóságon kellene tartózkodnia, hogy 

ténylegesen segíteni tudjon. Elmondta, hogy Kadarkúti viszonylatban a tűzoltók fizetése 

véleménye szerint egy kezdő számára elfogadható. 

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

Nincs jelentkező, mert Kaposváron vonzóbban a fizetések. Ezért a bérért egy tűzoltó 180 órát 

bent van a tűzoltóságon és mellé otthon készenlétben még vállal 150-200 órát. Ez a tűzoltókat 

17-18 napra leköti. 

A meghirdetett állásra 10 jelentkező volt. Voltak idősek 60 év felettiek. A tűzoltóságnak nem 

az a célja, hogy csak feltöltsük az állományt. Mi nem sofőrt, hanem tűzoltót keresünk, aki 

minden tűzoltói feladatot el tud látni. 

Mi 11,5 településre vonulunk elsődleges beavatkozóként. Ez a 350-400 óra lejkötöttség a 

fiataloknak nem vonzó. 

 

Kujbus András György képviselő 

Sajnálatos módon egy nagyszerű embert vesztett a tűzoltóság. Az egész testület nevében 

fogadjátok őszinte részvétünket és a család is. 

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

Köszönjük. Sajnos a csapatot is megviselte a haláleset. De tovább kell menni, tovább kell 

csinálni.  

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok elmondta, hogy az volt a legnagyobb 

probléma, hogy a működési támogatás a nyár közepén érkezett meg. A tűzoltóságot az első 6 

hónapban is fenn kellett tartani. Elmondta, hogy voltak kifizetetlen számlái a tűzoltóságnak. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A környező települések mekkora összeggel támogatják a tűzoltóságot? 

Az az állapot, hogy 6 főállású tűzoltó van és 5 megbízott meddig tartható fenn? 

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

A tűzoltóság fenntartásához az ideális létszám 10-12 fő lenne. 8-9 fővel, túlórával még 

megoldható. Ez a 6 fő kevés. Az a probléma, hogy a finanszírozás nincs mögötte. A 2020-as 

évet úgy zártuk le, hogy a decemberi béreket csak januárba tudtuk kifizetni.  

 

Hencse támogatott bennünket az évek alatt 20.000 forinttal. A 2021.-es évben 250.000 Ft jött 

ill. jönni fog a településektől. Ez az összeg a mi problémáinkon nem segít. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ezek szerint 10-15 millió forint hiányzik a rendszerből. 

Ha önkéntesekből fel lehetne tölteni a létszámot az segítene-e? 

Ezt a munkát szeretni is kell, úgy lehet csinálni. 

Valahogy vonzóvá kellene tenni ezt a szakmát, mert ha 8-10 embert sikerülne felvenni az 

rengeteget javítana a jelenlegi helyzeten. 
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Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

Segítene rajtunk. Egy megbízási szerződéses munkavállaló nagyságrendekkel kevesebbe 

kerül, mint egy főállású munkavállaló. A megbízásos szerződéses tűzoltóknál is az a 

probléma, hogy mindenkinek munkahelye van és az az elsődleges számukra. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a tűzoltóság munkáját. Külön megköszönöm azoknak az önkénteseknek a 

munkáját, akik önkéntesként vesznek részt a szolgálatadásba, vonulásban. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén,  aki elfogadja a 2020. évi tűzvédelem helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

58/2021.(IX.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzati Tűzoltóság Kadarkút 2020. évi pénzügyi és 

szakmai helyzetéről szóló beszámolóját az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

59/2021.(IX.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2021. június 24., június 30., július 21., július 28., augusztus 

10., augusztus 24. napján tartott, nyilvános ülésein hozott 
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képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. Beszámoló a temető üzemeltetői, temetkezési szolgáltatási feladatok 2020. évi ellátásáról 

Előadó: Druskóczy Irén Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Druskóczy  Irén asszony jelezte felém, hogy nem tud a képviselő-testületi ülésen részt venni, 

mert lebetegedett. Az írásos beszámolóra támaszkodnánk. 

 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetkezési 

szolgáltatásról szóló beszámolót. 

 

Karsai József képviselő 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József képviselő 
Megköszönöm a temető üzemeltetőjének az elmúlt években végzett munkáját, felém a 

temetkezési szolgáltatással kapcsolatos észrevétel, panasz nem érkezett. Úgy gondolom a 

temetőket jó színvonalon működteti az üzemeltető. Van még 4 lezárt temetőnk, melyeket az 

önkormányzat próbál karban tartani. Minden évben 3-4 alkalommal próbálunk oda eljutni. 

Célkitűzéseink, hogy ezekben a temetőkben is rend legyen, le legyen kaszálva a gyom. A 

működő temetőinket az üzemeltető jó színvonalon üzemelteti. A Körmendi utcai temetőben 

bővíteni kell az urna sírhelyeket. Egy szilárd burkolatú rész is kialakításra kerül. Egyre inkább 

az urnás temetésre térnek rá az emberek. 

 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót 

az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

60/2021.(IX.30.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2020. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

6. Beszámoló Kadarkút Városi Sportkörének 2020. évi tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint elnök 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Csima Bálint elnök úr egyéb elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni az ülésen.  

A beszámolóját benyújtotta, amiből látszik, hogy 140 igazolt sportolója van a Kadarkúti 

Városi Sportkörnek. A felnőtt csapat évről évre kiemelkedően szerepel. A csonka 

bajnokságban, ami a covid miatt nem fejeződött be első helyezést ért el a csapat. A tavalyi 

teljes értékű bajnokságban a Megyei I. osztályban második helyezést értek el. 

 

Továbbra is küzdenek az utánpótlás problémával. Nagyon nehéz a gyerekeket rávenni arra, 

hogy utánpótlás csapatokba játszanak. Sajnos a labdarúgó szövetség előírja, hogy egy Megyei 

I. osztályú csapatnak kötelezően milyen utánpótlás csapatokat kell indítani. Ha ez nem 

történik meg akkor a felnőtt csapattól vonnak le értékes bajnoki pontokat. Sokan sokat 

tesznek és dolgoznak azért, hogy a csapat sikeresen szerepeljen. Szeretném megköszönni a 

munkáját mindenkinek, aki a labdarúgásba áldoz, tesz pénzt, időt, energiát, foglalkozik a 

gyerekekkel. „Hajrá Kadarkúti Vitézek” 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az a véleményem, hogy a sport az iskolából indul ki. Ha ott meglenne rá a lehetőség azt 

tudnánk a sportkörnél is kamatoztatni. Volt idő, amikor ezzel elég komolyan foglalkoztak az 

iskolában. 

Örülök annak, hogy jó edzőink vannak, mert az edző személye nagyon fontos. Jó lenne, ha a 

Kadarkúti csapatba több Kadarkúti lenne. 

 

Karsai József polgármester a szemlélet kedvéért elmondta, hogy ha egy Kadarkúti játékosnak 

nem megtiszteltetés az, hogy leülhet a felnőtt csapat kispadjára, akkor ott valamiféle 

generációs és gondolkodásbeli problémák vannak. Régebben más volt a szemlélet. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület a 

Kadarkút Városi Sportkör 2020. évi tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztés 

szerinti tartalommal fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

61/2021.(IX.30) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Sportkör 2020. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

7. Beszámoló a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Család és Gyermekjóléti 

Szolgálatának 2020. évi munkájáról 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm Sörös Gabriella Intézményvezető asszonyt. Megkérdezem, szóban szeretné-e 

kiegészíteni a beszámolót? 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Nem kívánom a beszámolót kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Szeretném megköszönni a központ munkáját, az elmúlt év nagyon megterhelő volt és 

kiemelkedő. 

A beszámolóban többször kiemelte, hogy nem dolgoztak home office-ban. Ez dicséretes, de 

ez a munkakör szerintem home office-ban nem is elvégezhető. 

 

Miért fontos egy ilyen éves beszámoló? Ha a lakosság vagy képviselő nem találkozik a 

szakszolgálattal, akkor egy ilyen beszámolóból értesül a problémákról. Az elektronikus 

ügyintézés világában ne kézzel írt jegyzőkönyvet adjunk ügyfeleknek, aki azt a kézzel írt 

jegyzőkönyvet viszi a hatóság felé. Nem tudom van-e probléma abban, hogy nincs elég 

számítógép, nyomtató vagy egyéb?  Az ügyfél azzal a kézzel írt, szinte olvashatatlan 

jegyzőkönyvvel ment tovább a hatóságok felé. Ezzel ne csúfoljuk meg Kadarkút városát, ha 

kérhetem. 

 

A beszámolóval kapcsolatban van még pár kérdésem, ami pontosításra szorulna. A beszámoló 

elején azt tetszik írni, hogy 2020 márciusában készült. A 2020-as évről nem tudunk 

márciusban beszámolni. A beszámoló 80%-ban megegyezik a 2019-es beszámolóval. 

Pontosan ugyan ott vannak benne helyesírási hibák, és olyan mondatok vannak, hogy 

mentőállomás működik a településen, ahol jelentős hitéletre van lehetőség. Itt a Ctr C és a Ctr 
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V elcsúszhatott, mert 2019-ben másképp volt benne. Ez kb. olyan lehet, mintha én azt 

mondanám, hogy van lapátom és szeretem a tejberizst is. Figyelni kellene a részletekre. 

 

De nem is ez a legnagyobb probléma ezzel, hanem azt írja, hogy 2020 februárjában online 

konferencia volt, és ott új jelzőrendszeri tag is jelen volt, amikor is közvetítette többek között 

írásos formában az új jegyző bemutatkozását, aki Dr. Szalontai András volt. 

2020 februárjában Dr. Szalontai András egészen máshol dolgozott az én tudomásom szerint. 

Tehát most akkor nem tudom, hogy 2020 vagy 2021-es évről beszélhetünk. 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

A 2020-as év lezárása 2021. február 22-én volt, és akkor tolmácsolta Dr. Szalontai András a 

bemutatkozását. Ha Ön jogász, és tudatában van annak, hogy hogyan működnek a protokol 

szerint a család és gyermekjóléti szolgálatban akár az esetfelvételek, akár a probléma 

felvetések, vagy a probléma megoldásra irányuló szakmai dolgok, akkor pontosan tisztába 

kell, hogy legyen azzal, hogy minden esetben először kézzel írott jegyzőkönyv készül a 

meghatározott formanyomtatványon. Ügyfélkapun át történik a hatósági hivatalos levelezés. 

Minden esetben az írásos jegyzőkönyvet továbbítjuk. „És nem lapátolok.” 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Erre majd még visszatérünk. Nem Önnek mondtam a lapátolást.  

 

Én a beszámolót nem tudom ilyen módon elfogadni.  

 

A kérdésem az lenne, hogy készítettek-e esetleg felmérést arról, hogy van-e ételallergiás 

gyermek Kadarkúton. Esetleg laktóz, fruktóz és egyéb allergiával rendelkező gyermek. Ezt a 

felmérést én már kértem egyszer a hivataltól. Polgármester Úr azt mondja, hogy itt minden 

Kadarkúti gyermek étkeztetése ingyen van megoldva és ez biztosított. Több szülő jelezte, 

hogy ételallergiás gyermekének ez nem biztosított. Én a képviselő-testületet arra irányzottan 

szeretném felkérni majd, és be fogok terjeszteni egy indítványt, hogy amelyik gyereknek nem 

tudjuk biztosítani az ételallergiás étkeztetést, azt valamilyen más formában oldjuk meg. Nem 

az a lényeg hogy egyébként hány ilyen gyerek van, hanem ha azt mondjuk, és azt mindig 

elmondja a polgármester Úr, hogy itt minden Kadarkúti gyermek megkapja az ingyenes 

étkeztetést. Akkor ők is kapják meg az étkeztetést. 

 

Még egy 2020-as év elejére vonatkozó kérdésem lenne. A kormányzat számára fontos a 

gyermekek védelme. Volt-e olyan esemény 2020-ban ami során az iskola éttermében 

inzultáció történt egy dolgozó által és rendőrségi szembesítés is volt? Tudott róla, kinek 

jelezte, folytatott-e vizsgálatot, és a beszámolójában miért nem szerepel? 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Én úgy gondolom ez olyan kérdés, amiről itt a nyilvános képviselő-testületi ülésen 

adatvédelmi okokra hivatkozva nem nyilatkozom. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én konzultáltam adatvédelmisekkel, pont emiatt, de ha a zárt ülésen válaszol, azt nagyon 

megköszönöm. A beszámolóba beírhatta volna. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Kérem Intézményvezető asszony tolmácsolja a dolgozóknak, hogy köszönet a munkájukért. 
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Nagyon sokat dolgoztak a vírus alatt is. Lelkiismeretesen végezték a munkájukat. Köszönöm 

és további erőt, egészséget kívánok. 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Köszönjük. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A két ellentmondásos dátumról kérnék Intézményvezető asszonytól egy nyilatkozatot ill. hogy 

egyik, vagy másik sajtóhibás-e, tehát elírás történt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A kérdésemre mikor válaszol az Intézményvezető asszony. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Egy kérdést szeretnék tisztázni. Ön ügyvédként, ügyvéd mellett dolgozik.  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Igen. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Képviselőként állhat-e fenn olyan elfogultság ahol Ön esetleg a szolgálatot egy jogi esetben 

támadja. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ez nem jogi eljárás, ez egy magánszemély megkeresése volt. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ön képviselőként tette fel a kérdést? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én képviselőként tettem fel a kérdést természetesen. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

És Ön képviselőként, egyébként jogászi minőségben van olyan peres viszonya, ahol az 

ügyfele révén a szolgálattal szembeni elfogultsága áll fenn? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ezt remélem, hogy nem nyílt testületi ülésen kívánja megkérdezni.  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Elfogult képviselő-asszony? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem vagyok elfogult. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Köteles jelezni, ha bármilyen elfogultság fennáll. 

 

Karsai József polgármester 

Képviselő-asszony válaszolt ne ragozzuk ezt tovább. A célt ismerjük.  
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Én sajnálom, ha egy képviselő a beszámolóból értesül a család és gyermekjólét problémáiról. 

Én mindig személyesen megyek az idősek közé és a problémás családokhoz. Személyesen 

ismerem a problémákat. Egy feladat ki van adva, Kadarkúton gyermek éhes nem maradhat. 

Erre én mindig oda figyelek. Nem feladata a Kadarkúti konyhának ételallergiás gyerekeknek 

ételt készíteni. Nincsenek meg hozzá sem a személyi, sem a tárgyi és egyéb feltételek. Ha 

Önnek ilyen javaslata van ezt csak vásárolt élelmezéssel tudjuk megoldani. A vásárolt 

élelmezésnél is speciális előírások vannak. Többször történt egyeztetés az ÁNTSZ-szel 

ezügyben. A szülő behozhatja a speciális ételt a gyerek részére, ezt a gyereknek meg kell 

melegíteni és biztosítani kell ennek az elfogyasztását. Ha Ön tesz egy javaslatot arra, hogy 

ezeknek a gyerekeknek vásárolt élelmezés keretében biztosítsuk az ételt, akkor a képviselő-

testület ezt megtárgyalja, megnézi ennek a költségvonzatát és dönt. 

Ebben még az én egyetértésemmel is találkozik. Kívülről ez nagyon egyszerűnek tűnik. 

 

Mi segítjük azokat a családokat, akik önmaguk is hajlandóak arra, hogy saját helyzetükön 

változtassanak. Az nem megoldás, hogy mindent megolt az alapszolgáltatási központ, a 

polgármester, a karitatív szervezet, a Máltások, neked egy dolgod van, érezd jól magad. Így 

nem tudunk segíteni, mert ezek a gyermekek nem fognak kiemelkedni abból a környezetből. 

A környezetből egy dolog emeli ki, ha a szülő dolgozik. Ebben is megpróbálunk minden 

segítséget megadni, ezt tudatosítani kell.  

 

Én azt gondolom, hogy az alapszolgáltatási központ család és gyermekjóléti szolgálata 

példamutatóan végzi a munkáját. A problémát személyesen ismerik az alapszolgáltatási 

központ vezetője és munkatársai. Próbálnak erejükhöz és lehetőségeikhez mérten segíteni és 

elfogulatlanul dönteni a kérdésekben. 

Hozzáteszem, most már odáig is eljutottunk, hogy az alapszolgáltatási központ vezetőjére 

kutyát engedtek. Ne tessék azt gondolni, hogy a szociális területen végzett munkát valaki 

megköszöni, – rajtunk kívül- valaki elismeri. A bérezésük sem vonzó. Én jó szívvel ajánlom a 

képviselő asszonnyal ellentétben ennek a beszámolónak az elfogadását. Sok erőt, egészséget 

kívánok intézményvezető asszonynak és minden gyerekvédelemben dolgozó kollegának, aki 

ezt a feladatot végigcsinálja. 

 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Kadarkúti 

Szociális Alapszolgáltatási Központ Család és Gyermekjóléti Szolgálatának 2020. évi 

munkájáról szóló beszámolóját, aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

62/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Család és 

Gyermekjóléti Szolgálatának 2020. évi munkájáról szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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8. Beszámoló a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 2020. évi munkájáról 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Intézményvezető asszonyt megkérdezem, szóban szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Nem kívánom a beszámolót kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Köszönöm a munkájukat. 

 

Karsai József polgármester 

Ahogy a gyermekekért úgy az idősekért is próbálom a tőlem telhetőt megtenni, hogy 

megfelelő alapellátásban részesüljenek. Köszönöm a képviselő-testületnek is, hogy ezt 

megteszi. Azt is köszönöm, hogy a tavalyi év előtt engem a Somogyi Nyugdíjasok Egyesülete 

tiszteletbeli tagjává választott, és felkért arra, hogy a holnapi nyugdíjasok napján én 

köszöntsem a megye nyugdíjasait. Én ezt csak azért mondom el, mert képviselő asszony 

szerint én egy rossz polgármester vagyok. Az, hogy milyen munka folyik az alapszolgáltatási 

központnál, jól mutatja az is, amikor Covid idején intézményvezető asszonnyal elmentünk 

meglátogatni az időseket és ők kérdezték, hogy mikor jöhetnek vissza a nappali ellátásba. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

Az idősgondozásba bevont személyeknél várható-e, hogy télen a hó eltakarítás megtörténik? 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Igyekszünk mindent megtenni, de elsősorban a gondozónak nem ez a feladata. 

 

Karsai József polgármester 

A közfoglalkoztatokkal tudjuk ezt megoldani, de, ha egy helyen megcsináljuk, akkor 

mindenhol elvárják. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Meg szeretném köszönni a tavalyi évben végzett munkát, további kitartást és sikert kívánok a 

munkához. 

 

Kujbus András György képviselő 

Köszönöm az elvégzett munkát. Az lenne a kérdésem, hogy a szabadságokat hogyan tudtátok 

kiadni, esetlegesen mennyi lesz a ki nem adott? 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Azon vagyunk, hogy kiadjuk, véleményem szerint nem lesz következő évre átvitt szabadság. 
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Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 2020. évi munkájáról szóló beszámolóját, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett  az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

63/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 2020. évi 

munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

9. A Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központban működő nappali ellátás házirendje 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Intézményvezető asszonyt megkérdezem, szóban szeretné-e kiegészíteni az előterjesztést? 

 

Sörös Gabriella Intézményvezető 

Nem kívánom kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a nappali ellátás házirendjéről szóló előterjesztést és a képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Nappali ellátás házirendjét, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

64/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Nappali 

ellátás házirendjét az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

10. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról 

szóló beszámoló tárgyalása  

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A beszámoló írásban kiadva, nem kívánom kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester  
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a képviselő-testületnek a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal 2021. I. félévi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámoló 

előterjesztés szerinti tartalommal történő elfogadását. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

15
50

 órakor Pintér Gergő alpolgármester távozott az ülésről. 

Karsai József megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 6 fővel 

határozatképes. 

                                                                       

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ez a közös önkormányzati hivatal első félévi költségvetési beszámolója. Szeretném 

megkérdezni, hogy ebben bent van-e a távozó jegyzőnek a szabadság megváltása és az amit 

erre célzott támogatásként kaptunk, és abban bent vannak a járulékai is? 

 

Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

Igen teljes egészében bent van. Mind bevétel, mind kiadás oldalon szerepel a személyi 

juttatásoknál. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Kisasszond úgy nyilatkozott, hogy nem járul hozzá, így a költségeket önállóan viseltük és 

önállóan lettünk kedvezményezettjei az állami támogatásnak is. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester  
Javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

2021. I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal.  

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

65/2021.(IX.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. I. félévi 

költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámolót 

megtárgyalta és az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

 

 

11.  A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

2021. évben szükségessé vált a rovatok közötti alábbi átcsoportosítás, mely átcsoportosítások 

a költségvetés főösszegét nem módosították. 

 

Karsai József polgármester  
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a módosítást, felkérem a bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a módosítással kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a képviselő-testületnek a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal 2021. évi költségvetésének előterjesztés szerinti tartalommal történő 

módosítását. 

 

 Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a 

képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal módosítsa a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal 2021. évi költségvetését.   Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 
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 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatal 2021. évi költségvetését 6 igen szavazattal az alábbiak szerint módosítja. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 66/2021.(IX.30.) 

önkormányzati határozata 

 

A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi költségvetés módosításának 

elfogadásáról 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatal 2021. évi költségvetését az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

1.) 2021. költségvetési évben a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

a) bevételi főösszege: 103.849.459,- Forint, melyből 

     aa) irányító szervi támogatás:     101.746.192,- Forint 

  ab) működési célú támogatások áh. belülről         

     (Kisasszond közs. hozzáj.),            599.308,- Forint                                             

  ad) egyéb közhatalmi bevételek előirányzata:         70.000,- Forint 

  ae) működési bevételek (szolgáltatások  

    ellenértéke, közvetített szolgáltatások):        900.000,- Forint 

  ag) előző évi költségvetési maradvány igénybevétele: 

               533.959,- Forint 

b) kiadási főösszege: 103.849.459,- Forint, melyből 

 ba) személyi juttatások:    75.423.575,- Forint 

 bb) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó:  

       11.514.884,- Forint 

 bc) dologi kiadások:    16.340.000,- Forint 

bd) egyéb működési célú kiadások                  0,- Forint 

bd) beruházások:         571.000,- Forint 

   

2.) A Képviselő-testületek megbízzák Kadarkút Város Polgármesterét, hogy a Közös 

Önkormányzati Hivatal költségvetésének Kadarkút Város Önkormányzatának 2021. évi 

költségvetésébe való beépítéséről gondoskodjon. 

 

3.) A Képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

15
55

 órakor Pintér Gergő alpolgármester visszajött az ülésre. 

Karsai József megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel 

határozatképes. 

 

 

12. Kadarkút Város Önkormányzatának 2021. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 
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Az előterjesztés írásban kiadva, nem kívánom kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester  
A teljesítés időarányos, a kiadásaink 50% alatt vannak, próbálunk megfelelően gazdálkodni. 

 

Karsai József polgármester  
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a 2021. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról 

szóló beszámolót, felkérem a bizottság elnökét mondja el a bizottság véleményét a 

módosítással kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a képviselő-testületnek a 2021. I. félévi 

költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadását, az előterjesztés szerinti 

tartalommal. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a 

képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el Kadarkút Város 

Önkormányzatának 2021. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámolóját.   Aki 

ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2021.(IX.30.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2021. I. félévi gazdálkodásáról szóló 

beszámolót szakmailag alátámasztott mellékleteivel az 

előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el. A Képviselő-

testület utasítja a polgármestert, hogy a költségvetés 

végrehajtása során a gazdaságosság és az észszerűség szem 

előtt tartásával gondoskodjon az Önkormányzat 

működőképességének további biztosításáról. 

 

 Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 

 

13. Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021.(III.11.) ökr. 

módosításáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. Az eddigi tényadatok rögzítése került 

bele a rendeletbe. 
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Karsai József polgármester  
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi 

költségvetéséről szóló 1/2021.(III.11.) ökr. módosítását, felkérem a bizottság elnökét mondja 

el a bizottság véleményét a rendelettel kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a képviselő-testületnek a rendelet elfogadását, 

az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021.(III.11.) 

önkormányzati rendelete módosításáról. Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

6/2021. (X.1.)  

önkormányzati rendelete 

 

Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021.(III.11.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

14. Csatlakozás a BURSA Hungarica  Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 

2022. évi fordulójához, pályázatok kiírása  

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az Innovációs és Technológiai Minisztérium megbízásából az Emberi Erőforrás 

Támogatáskezelő nyílt pályázat keretében meghirdetette a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2022. évi pályázati fordulóját, melynek célja a hátrányos 

helyzetű, szociálisan rászoruló fiatalok felsőoktatási tanulmányainak támogatása. Kadarkút 

Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2021. évi pályázati fordulóhoz is csatlakozott, 

melynek során 3 fő kadarkúti állandó lakcímmel rendelkező tanulót támogatott 4000 Ft/hó/fő 

összeggel. Amennyiben a Képviselő-testület a 2022. évi pályázati fordulóhoz csatlakozni 

kíván, az erről szóló nyilatkozatot 2021. október 1. napjáig meg kell küldeni a 

támogatáskezelő részére és 2021. október 5. napján ki kell írni a pályázatot. A pályázati 

felhívások jelen előterjesztés mellékletét képezik. 
 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a pályázatot, felkérem a bizottság elnökét, mondja el a 

Humánügyi Bizottság véleményét a pályázattal kapcsolatban.  
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Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A Humánügyi bizottság a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a BURSA Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2022. évi fordulójához való csatlakozást. 

  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület csatlakozzon a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi pályázati fordulójához és hozza meg a 

határozatát az előterjesztés szerinti tartalommal.  Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

68/2021.(IX.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő- testülete 

csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2022. évi pályázati fordulójához. A 

képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

csatlakozási nyilatkozatot aláírja. 

 

Az önkormányzat a felsőoktatásban tanulmányokat 

folytatók részére nyújtandó támogatás igénylése érdekében 

pályázati felhívást tesz közzé. 

 

Az önkormányzat a felsőoktatási hallgatók számára, 

valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok 

részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2022. évi pályázati 

fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és 

kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, 

elbírálása és a települési önkormányzat által nyújtott 

támogatás összegének továbbítása során maradéktalanul az 

Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak 

megfelelően jár el. 

 

Az Önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

2022. évi fordulója keretében a beérkezett pályázatok és a 

pályázatokról hozott döntést a 

https://bursa.emet.hu/onk/tonkbelep.aspx  internet címen 

elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti. 

 

Az Önkormányzat nyilatkozik arról, hogy az EPER-Bursa 

rendszer által meghatározott és a pályázóktól bekért, a 

szociális körülmények igazolására fontosnak tartott 

https://bursa.emet.hu/onk/tonkbelep.aspx
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nyilatkozatok és mellékletek nem állnak ellentétben a 

pályázati kiírás feltételeivel. 

 

Felelős : Karsai József polgármester 

Határidő: pályázati kiírás szerint  

 

 

15. Kadarkút Város önkormányzata alaptevékenységeivel összefüggő kormányzati funkciók 

bővítése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata részt vesz az „Akác Vendéglő újranyitása – 

rendezvényközpont és éttermi szolgáltatás nyújtására” pályázatban. 

 

A pályázattal kapcsolatos költségek pontos kormányzati funkcióra történő könyveléséhez, a 

költségek pénzügyi programban történő kezeléséhez szükséges a 047450 kódszámú 

Szektorhoz nem köthető komplex gazdaságfejlesztési projektek támogatása elnevezésű 

kormányzati funkció szám Kadarkút Város Önkormányzata törzskönyvi nyilvántartásába 

történő felvétele. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő- testület járuljon hozzá ahhoz, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata szervre vonatkozóan a Magyar Államkincstár által vezetett törzskönyvi 

nyilvántartásba a 047450 Szektorhoz nem köthető komplex gazdaságfejlesztési projektek 

támogatása kormányzati funkció felvételre kerüljön. 

 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület bízzon meg azzal, hogy a kormányzati funkció 

szám Magyar Államkincstár által vezetett törzskönyvi nyilvántartásba történő felvételéről 

gondoskodjak. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

69/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

hozzájárul ahhoz, hogy Kadarkút Város Önkormányzata 

szervre vonatkozóan a Magyar Államkincstár által vezetett 

törzskönyvi nyilvántartásba az alábbi kormányzati funkció 

felvételre kerüljön: 
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047450 Szektorhoz nem köthető komplex 

gazdaságfejlesztési projektek támogatása 

 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a 

kormányzati funkció szám Magyar Államkincstár által 

vezetett törzskönyvi nyilvántartásba történő felvételéről 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2021. október 15. 

 

 

16. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 19/2019.(XI.28.) ökr. módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 19/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete módosításáról. Aki a 

javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

7/2021. (X.1.)  

önkormányzati rendelete 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének A Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról 

szóló 19/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

17. „Szolgálati lakások felújítása közfeladatot ellátó személyek részére Kadarkúton” című 

projekt megvalósítása kapcsán a Kadarkút, Kossuth L. utca 14. alatti szolgálati lakások 

felújítása kivitelezési munkáinak elvégzésére benyújtott ajánlatok bontása 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

Karsai József polgármester 

A Magyar Falu Programban nyertes lett a szolgálati lakások felújítására beadott pályázatunk. 

A „Szolgálati lakások felújítása közfeladatot ellátó személyek részére Kadarkúton” című 

projekt megvalósítása kapcsán a Kadarkút, Kossuth L. utca 14. alatti szolgálati lakások 

felújítása kivitelezési munkáinak elvégzésére tárgyában kértünk árajánlatokat. Felkérem dr. 

Szalontai András jegyző urat ismertesse az árajánlatokat. 
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dr. Szalontai András jegyző 

Az ajánlati felhívások kiküldésre kerültek az érintettek részére. Három ajánlattevőt kértünk fel 

ajánlattételre. Az ajánlattételi határidőig mind a három ajánlattevő beküldte ajánlatát. Az 

ajánlatok csomagolása sértetlen. 

 

A bírálati szempont a legalacsonyabb ár volt. 

 

 

 

Az ajánlattételre felkért ajánlattevők: 

 

Cégnév:   BAURENTER Építőipari, Kereskedelmi, Szolgáltató, Mérnöki és  

Fővállalkozó Korlátolt Felelősségű Társaság  

Székhely:   7530 Kadarkút, Fő utca 19. 

Cégjegyzékszám: 14-09-313814 

Adószám:  24733711-2-14 

Ügyvezető:  Jakab Ádám 

e-mail:   jakabestarsa@gmail.com 

 
 
Cégnév:  Emberfia Építőipari Kereskedelmi és Gazdasági Tanácsadó  
 Korlátolt Felelősségű Társaság  
Székhely:  7400 Kaposvár Losonc köz l. 
Cégjegyzékszám: 14-09-300765 
Adószám: 11226394-2-14 
Ügyvezető: Embersics Zoltán István 
e-mail:  embersics@emberfiakft.hu 
 

 

Cégnév:   PROFIL Építő és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

Székhely:   7400 Kaposvár, Frankel Leo u. 1. 

Cégjegyzékszám: 14-09-000245 

Adószám:  10263222-2-14 

Ügyvezető:  Szilágyi Attila 

e-mail:   info@profilkft.hu 

 

 

Cégnév:   PROFIL Építő és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

Székhely:   7400 Kaposvár, Frankel Leo u. 1. 

 

Nettó díj  14.192 409 Ft 

Áfa    3.831 950 Ft 

Bruttó díj  18.024 359 Ft 

 

Az ajánlat átvétele 2021.09.29.-én  10 
42

 órakor történt. Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban 

foglaltaknak megfelel. 

 

Emberfia Építőipari Kereskedelmi és Gazdasági Tanácsadó Korlátolt Felelősségű 

Társaság  
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Székhely:  7400 Kaposvár Losonc köz l. 

 

Nettó díj   15.134 927  Ft 

Áfa     4.086 430  Ft 

Bruttó díj   19.221 357  Ft 

 

Az ajánlat átvétele 2021.09.29.-én  9 
35

 órakor történt. Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban 

foglaltaknak megfelel. 

 

BAURENTER Építőipari, Kereskedelmi, Szolgáltató, Mérnöki és  

Fővállalkozó Korlátolt Felelősségű Társaság  

Székhely:   7530 Kadarkút, Fő utca 19. 

 

 

Nettó díj     13.834 842 Ft 

Áfa       3.735 407 Ft            

Bruttó díj     17.570 249 Ft 

 

Az ajánlat átvétele 2021.09.29.-én  8 
45

 órakor történt Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban 

foglaltaknak megfelel. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a Képviselő-testület a „Szolgálati lakások 

felújítása közfeladatot ellátó személyek részére Kadarkúton” című projekt megvalósítása 

kapcsán a Kadarkút, Kossuth L. utca 14. alatti szolgálati lakások felújítása kivitelezési 

munkáinak elvégzésére tárgyában kiírt pályázatot nyilvánítsa eredményesnek és a beérkezett 

ajánlatok közül a BAURENTER Építőipari, Kereskedelmi, Szolgáltató, Mérnöki és  

Fővállalkozó Korlátolt Felelősségű Társaság ( 7530 Kadarkút, Fő utca 19.) bruttó  17.570 249 

-Ft  összegű ajánlatát fogadja el, és  a képviselő-testület az Emberfia Építőipari Kereskedelmi 

és Gazdasági Tanácsadó Korlátolt Felelősségű Társaság (7400 Kaposvár Losonc köz l.) bruttó 

19.221 357- Ft összegű ajánlatát, a PROFIL Építő és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társaság (7400 Kaposvár, Frankel Leo u. 1.) bruttó 18.024 359 - Ft összegű ajánlatát ne 

támogassa. 

 

Javasolja továbbá, hogy a Képviselő-testület bízza meg azzal, hogy az ajánlattevőket a 

döntésről értesítse, és a nyertes ajánlattevővel megkösse a szerződést a feladat ellátásra. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

70/2021.(IX.30.) önkormányzati határozata 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

„Szolgálati lakások felújítása közfeladatot ellátó 

személyek részére Kadarkúton” című projekt 

megvalósítása kapcsán a Kadarkút, Kossuth L. utca 14. 
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alatti szolgálati lakások felújítása kivitelezési 

munkáinak elvégzésére tárgyában kiírt pályázatot 

eredményesnek nyilvánítja, a benyújtott ajánlatokat 

megismerte, közülük a BAURENTER Építőipari, 

Kereskedelmi, Szolgáltató, Mérnöki és Fővállalkozó 

Korlátolt Felelősségű Társaság ( 7530 Kadarkút, Fő utca 

19.) bruttó  17.570 249 -Ft  összegű ajánlatát  

nyertes ajánlatként elfogadja.. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

„Szolgálati lakások felújítása közfeladatot ellátó 

személyek részére Kadarkúton” című projekt 

megvalósítása kapcsán a Kadarkút, Kossuth L. utca 14. 

alatti szolgálati lakások felújítása kivitelezési 

munkáinak elvégzésére tárgyában kiírt pályázatra 

benyújtott ajánlatok közül az Emberfia Építőipari 

Kereskedelmi és Gazdasági Tanácsadó Korlátolt 

Felelősségű Társaság (7400 Kaposvár Losonc köz l.) 

bruttó 19.221 357- Ft összegű ajánlatát  nem támogatja. 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő- testülete a 

„Szolgálati lakások felújítása közfeladatot ellátó 

személyek részére Kadarkúton” című projekt 

megvalósítása kapcsán a Kadarkút, Kossuth L. utca 14. 

alatti szolgálati lakások felújítása kivitelezési 

munkáinak elvégzésére tárgyában kiírt pályázatra 

benyújtott ajánlatok közül a PROFIL Építő és 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (7400 

Kaposvár, Frankel Leo u. 1.) bruttó 18.024 359 - Ft 

összegű ajánlatát nem támogatja. 

 

4.  A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 

ajánlattevőket a döntésről értesítse, és a BAURENTER 

Építőipari, Kereskedelmi, Szolgáltató, Mérnöki és  

Fővállalkozó Korlátolt Felelősségű Társaság 

képviselőjével, mint nyertes ajánlattevővel kösse meg a 

szerződést a feladat ellátásra. 

 

Határidő: azonnal 

      Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

18. Katona Péter Kadarkút, Kossuth L. u. 16-18. szám I. emelet 2. ajtószám alatti lakos, 

bérlő kérelme kiváltó áramvezeték kialakításának engedélyezésére 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Katona Péter Kadarkút, Kossuth Lajos utca 16-18. szám 1. emelet 2. ajtószám alatti lakos, 

bérlő kérelmet nyújtott be az általa bérelt Kadarkút, Kossuth Lajos utca 16-18. szám 1. emelet 
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2. ajtószám alatti önkormányzati tulajdonú, költségelven megállapított lakbérű és 

szolgálatinak minősített bérlakás fürdőszobai villanybojlerének, valamint konyhai 

villanybojlerének áramtáplálásához szükséges, a régi elektromos vezetéket kiváltó 

áramvezeték kiépítéséhez szükséges képviselő-testületi hozzájárulás megadása céljából. 

A bérlakás elektromos hálózata elavult, a két fogyasztó tápáram igényét nem bírja el.  

A bérlő a kérelemhez melléklet egy szakember által készített és igazolt, a tápvezeték 

kiépítéséhez szükséges költségvetést és kivitelezési ajánlatot, mely tartalmazza az 

anyagköltséget (15.000 Ft) és a kivitelezési munkadíjat (10.000 Ft), mindösszesen 25.000 Ft 

összegben.  

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a kérelmet és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő- testület fogadja el  Katona Péter Kadarkút Kossuth Lajos utca 

16-18. szám 1. emelet 2. ajtószám alatti lakosnak a Kadarkút Kossuth Lajos utca 16-18. szám 

1. emelet 2. ajtószám alatti lakás bérlőjének kérelmét és a fenti bérlakás fürdőszobai 

villanybojlerének, valamint konyhai villanybojlerének áramtáplálásához szükséges, a régi 

elektromos vezetéket kiváltó elektromos vezeték kiépítéséhez szükséges képviselő-testületi 

hozzájárulást adja meg. A képviselő-testület a fenti átalakítással kapcsolatos a költségek 

megtérítésének - mindösszesen 25.000 Ft- módját pénztárból való készpénz kifizetésben 

határozza meg. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

71/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

elfogadja Katona Péter Kadarkút Kossuth Lajos utca 16-18. 

szám 1. emelet 2. ajtószám alatti lakosnak a Kadarkút 

Kossuth Lajos utca 16-18. szám 1. emelet 2. ajtószám alatti 

lakás bérlőjének kérelmét és a fenti bérlakás fürdőszobai 

villanybojlerének, valamint konyhai villanybojlerének 

áramtáplálásához szükséges, a régi elektromos vezetéket 

kiváltó elektromos vezeték kiépítéséhez szükséges 

képviselő-testületi hozzájárulást megadja. A képviselő-

testület a fenti átalakítással kapcsolatos a költségek 

megtérítésének módját pénztárból való készpénz 

kifizetésben határozza meg (mindösszesen 25.000 Ft) az 

Önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek 

bérletére és elidegenítésére vonatkozó szabályokról szóló 
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8/2018. (VI.01.) rendelet 11.§ (2) bekezdés a) és f) pontja, 

valamint a 13.§ (3) és (6) bekezdése alapján.  

  Határidő: folyamatos 

                                      Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

19. Gelencsér Lajos Kadarkút, Kossuth L. u. 26. szám alatti lakos kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

 Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Gelencsér Lajos Kadarkút, Kossuth L. utca 26. szám alatti lakos kezdeményezte a Kadarkút 

06/11 helyrajzi számú – Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonában és üzemeltetésében 

lévő út tulajdonjog átruházását.  

A kérelmező által csereingatlanként felajánlott ingatlan az 1/1 arányú tulajdonát képező 

Kadarkút belterület 302/5 helyrajzi számú, kivett beépítetlen terület művelési ágú, 1732 m2 

területű ingatlan.  

A Képviselő-testület 62/2020. (VII.30.) számú határozata alapján a vagyonrendelet 

módosításához szükséges intézkedések - a közút közforgalom elől elzárt magánúttá történő 

átminősítésének földhivatali átvezetése, illetve ezt követően Kadarkút Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 

szóló 6/2012. (III.2.) számú önkormányzati rendeletének módosítása megtörtént.  

A Kadarkút 06/11 helyrajzi számú, közforgalom elől elzárt magánút művelési ágú – Kadarkút 

Város Önkormányzatának 1/1 tulajdoni hányadát képező 1 ha 4603 m2 területű ingatlan 

jelenleg Kadarkút Város Önkormányzatának üzleti vagyona részét képezi, így lehetőség van 

az ingatlancserére. Az ingatlancseréhez a szükséges dokumentumok elkészültek. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Kadarkút belterület 302/5 helyrajzi számú ingatlanon található Gelencsér Lajos vízórája, 

amely az „Aleráni” tóhoz biztosítja a vizet. Erre kell neki szolgalmi jogot biztosítani. 

Gondolom a vizet továbbra is szeretné biztosítani a tóhoz. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Fel lettek értékelve az ingatlanok, hogy értékarányos a csere? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem lehet felértékelni, mert annak az útnak, amit ő kap közgazdaságilag ekzakt értékét nem 

lehet meghatározni. A terület nagysága a mérvadó, de itt egy olyan helyzet van, - amit a 

képviselőknek mérlegelni kell- hogy az az út egy sokkal speciálisabban használható és 

hasznosítható, neki sokat ér nekünk kevesebbet. Az önkormányzatnak lesz egy olyan telke, 

ami egy főutvonal mellett van. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő- testülete fogadja el a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, 

hogy a víz szolgalmi jog engedélyezése bekerül a határozatba. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

72/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  (a 

továbbiakban: Önkormányzat) Gelencsér Lajos 7530 

Kadarkút, Kossuth L. utca 26. szám alatti lakos (a 

továbbiakban: Kezdeményező) ingatlancsere ajánlatát 

elfogadja az alábbiak szerint. 

1. A Képviselő-testület a Kadarkút 06/11 helyrajzi számú, 

közforgalom elől elzárt magánút művelési ágú, 

Önkormányzat 1/1 tulajdoni hányadát képező, 1 ha 4603 m2 

területű ingatlan tulajdonjogát átruházza Kezdeményezőre 

azzal a feltétellel, hogy Kezdeményező csereingatlanként 

egyidejűleg átruházza az 1/1 arányú tulajdonát képező, 

Kadarkút belterület 302/5 helyrajzi számú, kivett beépítetlen 

terület művelési ágú, 1732 m2 területű ingatlan 

tulajdonjogát Önkormányzatra. 

 

2.   Kadarkút Város Önkormányzat képviselő-testülete a 

Kadarkút belterület 302/5 helyrajzi számú ingatlanon 

szolgalmi jogot biztosít az ivóvíz vezetékre. 

 

3. Az ingatlancserével járó valamennyi költség - különösen az 

ügyvédi-, ingatlannyilvántartási-, illetve felmerülő 

szolgalmi jog bejegyzéssel kapcsolatos költségek 

Kezdeményezőt terhelik.  

 

4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

Kezdeményezőt a döntésről értesítse, egyidejűleg 

felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingatlancserével 

kapcsolatos szerződést a fenti feltételek kikötése mellett 

megkösse.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

20. Somogy megye Szíve-Java című kiadványban való megjelenés tárgyalása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadásra került. 

 

A Somogy Megyei Közgyűlés elnöke Bíró Norbert fordult hozzánk ezzel a 

kezdeményezéssel. Szeretnék bemutatni minden településen azokat a fejlesztéseket, amelyek 

az elmúlt időszakban megvalósultak. A kiadványban való megjelenés egyszeri költsége bruttó 

135 ezer forint. Az elkészült kötetből 5 példányt bocsájtanak a rendelkezésünkre, a további 
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példányokat 5.500-5.900 Ft/db áron lehet igényelni. Ha szeretne a képviselő-testület ebbe a 

kiadványba bekerülni, akkor azt is meg kell mondani, hogy mely fejlesztésekkel. 

Én javaslom, hogy szavazzuk meg a bekerülést, mivel a megyei elnök úr kezdeményezte és a 

megyei önkormányzat is gyűjtést rendezett a Kadarkúti viharkárosultaknak. 

Ha most nem tud a képviselő-testület fejlesztéseket javasolni, akkor bízzon meg azzal, hogy 

eldöntsem azt, hogy mely fejlesztések kerüljenek a kiadványba. 

 

Kérdés, észrevétel, javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy szerepeljen Kadarkút Város a kiadványban és az egyszeri megjelenés 

költségét bruttó 135 000 forintot a 2021. évi saját bevételek terhére biztosítsa a képviselő-

testület. Javaslom továbbá, hogy a képviselő- testület bízzon meg azzal, hogy eldöntsem mely 

fejlesztések kerüljenek bele a kiadványba. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

73/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

szeretné, ha a Kadarkút településen az elmúlt időszakban 

megvalósult fejlesztéseket bekerülnének a „Somogy megye 

SZÍVE-JAVA” címet viselő színes fotóalbum szerű 

kiadványba. 

A képviselő-testület a kiadványban történő egyszeri 

megjelenés költségét bruttó 135 000 forintot a 2021. évi 

saját bevételek terhére biztosítja. 

 

A képviselő-testület megbízza Karsai József polgármestert, 

hogy eldöntse azt, hogy mely fejlesztések kerülnek bele a 

kiadványba. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

21. A Kadarkút, Körmendi u. 73. szám alatti ingatlan utólagos földgáz ellátásának 

kiépítéséhez közútkezelői hozzájárulás kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki a közútkezelői hozzájárulást megadja a 

Kadarkút, Körmendi utca 73. szám 637 hrsz. alatti ingatlan gázellátásához, leágazó vezeték 
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kiépítéséhez a Kadarkút 703 hrsz. alatti padka, zöldsáv járda vonatkozásában az előterjesztés 

szerinti tartalommal, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

74/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közútkezelői hozzájárulást megadja a Kadarkút, Körmendi 

utca 73. szám 637 hrsz. alatti ingatlan gázellátásához, 

leágazó vezeték kiépítéséhez a Kadarkút 703 hrsz. alatti 

padka, zöldsáv járda vonatkozásában az előterjesztés 

szerinti tartalommal, 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

22. A Kadarkút, Rákóczi u. 23. szám alatti ingatlan utólagos földgáz ellátásának 

kiépítéséhez közútkezelői hozzájárulás kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki a közútkezelői hozzájárulást megadja a 

Kadarkút, Rákóczi utca 23. szám 953 hrsz. alatti ingatlan gázellátásához, leágazó vezeték 

kiépítéséhez a Kadarkút 922 hrsz. alatti padka, zöldsáv, burkolt árok, járda vonatkozásában az 

előterjesztés szerinti tartalommal, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

75/2021.(IX.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közútkezelői hozzájárulást megadja a Kadarkút, Rákóczi 

utca 23. szám 953 hrsz. alatti ingatlan gázellátásához, 

leágazó vezeték kiépítéséhez a Kadarkút 922 hrsz. alatti 

közt-közút, burkolt árok és járda vonatkozásában az 

előterjesztés szerinti tartalommal, 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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23. Egyebek 

 

A) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

Pintér Gergő alpolgármester 

A központi részen a zebra felfestés hiányának problémájával küszködünk. 

Az iskolával szemben készül az új orvosi rendelő és egy zöld kordon lett építve.  Probléma az 

is, hogy nincsen zebra és a parkolásnál az első autó eltakarja a táblát. Ki kellene helyezni egy 

táblát, hogy az első parkolóhelyre autó ne álljon, így a zebra jobban belátható lesz. 

 

Korábban beszéltünk arról, ha a kamerarendszer elkészül, akkor pótoljuk az utcanév 

tábláinkat. Ebben kellene lépéseket tenni. 

 

Karsai József polgármester 
Alpolgármester úrnak kiadom a feladatot, hogy ez első parkolóhelyet zárassa le. A zebra 

felfestésére 2021. 09.30.-ig ígéretet kaptunk. A táblák cseréjére kérek árajánlatot és a 2022. 

évi költségvetésünkbe be tudjuk tervezni. 

 

B) Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzati tulajdonban 

lévő lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésére vonatkozó szabályokról 

szóló 8/2018. (VI.1.) sz. rendelete felülvizsgálatának előkészítése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A Humánügyi Bizottság is tárgyalta az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek 

bérletére és elidegenítésére vonatkozó szabályokról szóló 8/2018. (VI.1.) sz. rendelete 

felülvizsgálatának előkészítéséről szóló napirendi pontot. 

 

 

Karsai József polgármester 

A korábbi képviselő-testületi üléseken felmerült az az igény, hogy a lakásrendelet 

módosításra kerüljön. Egy javasolt felülvizsgálattal készültünk, ami formai és tartalmi 

módosításokat is tartalmaz. A javasolt tartalmi módosítások között szerepelne a lakások és 

helyiségek bérleti díjának felülvizsgálata, ezt az előterjesztést most csak vitaindítónak 

szántuk. 

Felmerültek olyan kérdések, javaslatok mint például 5 év időtartamra adjuk ki a lakásokat, 

aztán az 5 év lejárta után piaci alapú lakbért számoljunk, el kell gondolkodni azon is, hogy a 

bérlakások közterületi részének a rendbe tétele hogyan történjen, gondolok itt akár a 

fűnyírásra is. 

Ezek a költségek beépüljenek-e a lakbérbe, milyen formában stb. Várjuk a javaslatokat a 

képviselő-testületi tagoktól bérlakás ügyben. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Felmerült még, hogy szociális alapon a lakáshoz jutásnak a feltétele, hogy Kadarkúti lakosnak 

kell lenni és nem lehet ingatlantulajdona. Jelenleg is olyan helyzet adódott, hogy Kadarkúti 

lakos, van ingatlan tulajdona, tehát elvileg nem jogosult, csakhogy az ingatlana a katasztrófa-  

helyzet során lakhatatlanná vált. Célszerű lenne a rendeletben ezt az ellentmondásos helyzetet 

orvosolni. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem volt, a képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
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C) Kadarkút 0136/3 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlant megillető vezeték szolgalmi 

jog bejegyzés 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonában lévő Kadarkút 0136/3 helyrajzi számú kivett 

önkormányzati tulajdonú ingatlan víz- és szennyvízcsatorna ellátását biztosító bekötő közmű 

vezeték kiépítése a Kadarkút 0136/2 helyrajzi számú ingatlan keresztezésével biztosítható.  

A közmű vezeték elhelyezéséhez szolgalmi jog bejegyzése szükséges. Az érintett ingatlan 

tulajdonosa Gombócz Attila Csaba a szolgalmi jog bejegyzéshez ingyenesen hozzájárult.  

A szolgalmi jog bejegyzése változási vázrajz és szolgalmi jogot alapító szerződés alapján 

történik.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Ahol az autómosó épül, a szennyvíz rácsatlakozást úgy tudjuk csak megoldani, hogy 

szolgalmi jogot kell alapítani a Gombócz Attila Csaba területén. 

 

Javaslom, hogy a képviselő-testület hatalmazzon fel arra, hogy a Kadarkút Város 

Önkormányzata kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező KADARKÚT Külterület 0136/3 

helyrajzi szám alatti „Kivett telephely” megnevezésű ingatlan, mint uralkodó telek javára és a 

Gombócz Attila Csaba kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező KADARKÚT Külterület 

0136/2 helyrajzi szám alatti „Kivett lakóház, udvar, gazdasági épület és szántó” megnevezésű 

ingatlan, mint szolgáló telek terhére víz és szennyvízcsatorna bekötéséhez szolgalmi jog 

alapításához szükséges jognyilatkozatot megtegyem, illetve a megállapodást, aláírjam. 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

76/2021.(IX.30.) számú határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert a Kadarkút Város 

Önkormányzata kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező 

KADARKÚT Külterület 0136/3 helyrajzi szám alatti 

„Kivett telephely” megnevezésű ingatlan, mint uralkodó 

telek javára és a Gombócz Attila Csaba kizárólagos, 1/1 

arányú tulajdonát képező KADARKÚT Külterület 0136/2 

helyrajzi szám alatti „Kivett lakóház, udvar, gazdasági 

épület és szántó” megnevezésű ingatlan, mint szolgáló telek 

terhére víz és szennyvízcsatorna bekötéséhez szolgalmi jog 

alapításához szükséges jognyilatkozat megtételére, illetve a 

megállapodás (szerződés) aláírására. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 
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D) Hozzászólások 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Nem szerettem volna a vendégek előtt reagálni képviselő asszonynak. Rám mondhatnak 

mindent, én erre nem szoktam se megsértődni, sem reflektálni, sem feljelenteni. Egy dolog 

azonban nekem is sok volt.  Az Ön kedves ismerőse, aki mindig Önt szólítja meg Csontos 

Szabolcs Kisasszondi polgármester írása. Ez engem felháborított. A választópolgárok, majd a 

választáson eldöntik, hogy én hogyan végzem a munkámat. Nyugtasson meg, hogy nem tart 

„nácinak”. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem. 

 

Karsai József polgármester 

Tehát a Kadarkúti polgármester nem „náci”. Azért kérdezem Öntől mert Önnek címezték ezt 

a bejegyzést. Közszereplőként én mindent tűrök, de ez felháborított. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 16 
25  

órakor 

bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


